
Vzdrževanje odvodnih jarkov ne poteka kot bi moralo
Člani IS so na svoji redni seji 4. maja poleg obrav-

navanja kopice dnigih vprašanj, prisluhnili tudi in-
formaciji o izvajanju vzdrževanja osnovnib odvodnih
jarkov na Ljubljanskem barju.
Pri tpm so lahko ponovno ugotovili, da tudi v minu-
lem letu 1987 ni bil realiziran načrtovani obseg vzdr-
ževanja osnovne odvodnje, saj je bilo od 100 km
jarkov, kolikor je bilo planirano v srednjeročnem
planu, urejeno le 44 km jarkov. Prav zato bo letošnji
plan skrčen le na 48 km jarkov. S takšnim obsegom
vzdrževanja je moč zlahka oceniti, da bo srednjeročni
plan realiziran le polovično, zato bo treba Območni
vodni skupnosti Ljubljanica-Sava predlagati, da za-
gotovi potrebna sredstva za realizacijo programa.

Predstavnik VGP Hidrotehnika, ki je pripravil
program vzdrževanja jarkov Rajku Omahnu so v zve-
zi s tem avtomatično zastavili vprašanje, ali je za tako
drastično skrienje letošnjega plana krivo le pomanj-
kanje denarja ali pa še kaj drugega. »Letos imamo
v načrtu okoli 50 jarkov, ki si jih bo treba najprej
ogledati, in ko bo ocenjena kubatura, bomo videli
kakšen bo predračun«, je pojasnjeval problem Rajko
Omahen. »Ker pa ni toliko denarja, kot bi ga potre-

bovali, se mora fizičm obseg del nujno zmanj&vati«.
Na pripombe o pomanjkljivem čiščenju tercialne

odvodne mreže, pa je tov. Omahen dejal: »Dela
izvajamo v skladu z našo ustaljeno prakso: predvsem
odstranjujemo vegetacijo, požigamo grmovje, mulj,
ki ga mečemo na zemljo pa splaniramo. Ker je pride-
lek tam potem slabši, nekateri zahtevajo odškodnino.
Zanimivo, doslej se še nihie od lastnikov, na čigar
zemljo mečemo blato ni pritožil, letos pa so se že kar
štirje. Prav vsi so kmetje. A mi ne moremo drugega
kot splamrati to zemljišče... Če bo šlo tako naprej,
bomo pol denarja porabili samo za plsčilo od-
škodnin«.

Podobno je predstavnik VGP Hidrotehnik zavrnil
tudi pripombo, £eš, da pri čiščenju jarkov odstranju-
jejo tudi drevesa debeline preko 50 cm. Gre v glav-
nem le za drevesa, ki rastejo v koritu jarkov, v mno-
gjh primerih niso bili očiščeni že 20 ali 30 let.

Pojasnil je tudi, da letos glede na ugodne vremen-
ske razmere v zimskem času pri Hidrotehniku celo
prehitevajo z izvajanjem programa, medtem ku prejš-
nja leta prve tri mesece sploh niso delali.

Ob koncu obravnave 3 točke dnevnega reda seje,
ki je zadevala čišienje jarkov na Ljubljanskem barju,
so bili prisotni soglasni, da se mora IS nadrobneje
seznaniti s to problematiko. Ali kot je predlagal
predsednik IS Stane Droljc: »Najbulje bo. da si nata-
knemo škornje in si vso stvar ogledamo na lastne oči.
Šele potem bomo lahko stvari vsebinsko opredelili.
Predlagam sklep, da gradivo dopolnimo po skupnem
ogledu z izvajalci in zainteresiranimi strankami«.


